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VERSLAG VAN DE OPENBARE VERGADERING D.D. 9 APRIL 2009 VAN DE COMMISSIE 

SAMENLEVING VAN DE GEMEENTE HAARLEM 

 

Aanwezig de leden en plaatsvervangende leden: 

De heren Azannay (GroenLinks), Hagen (VVD), Van de Manakker (SP), Pen (CDA), Schouten (Partij 

Spaarnestad), Trompetter (Actiepartij), Vreugdenhil (CU-SGP) en  

de dames Kropman (PvdA), Lodeweegs (PvdA), Özogul-Özen (SP), Swen-Fischer (CDA) en Van 

Zetten (D66); 

Afwezig met kennisgeving: de heer W. Rutten (VVD), mevrouw Keesstra-Tiggelman (CDA) 

Mede aanwezig: de heren Hiltemann (voorzitter) en Divendal (wethouder) en mevrouw Taets van 

Amerongen-Ingram (secretaris); 

Verslag: de heer G.B. Schoonderwoerd (Notuleerservice Nederland). 

 

1. Opening en mededelingen voorzitter 

 

De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering van de commissie Samenleving en heet iedereen 

van harte welkom. De leden worden herinnerd aan de regel dat afspraken met insprekers altijd via de 

griffie dienen te lopen.  

 

Op 7 mei a.s. is er een themavergadering over het onderwerp “Stedelijk Kompas’. Behandeling van 

dat punt is om agendatechnische redenen verschoven van 14 mei naar 7 mei. De toegezegde deelnota’s 

en de nota over de unilocatie daklozen worden dan besproken. De vergadering wordt ingeleid met een 

presentatie die al in concept gereed is. Welke raadsleden willen de bijeenkomst mee helpen 

voorbereiden? 

Mevrouw Lodeweegs wil meehelpen. Volgens de heer Pen zal ook mevrouw Keesstra hiervoor 

belangstelling hebben. 

 

De voorzitter meldt dat bij punt 8 over de ontwikkelingen Badmintonpad wel de insprekers zullen 

worden gehoord, maar geen inhoudelijke behandeling zal plaats vinden omdat de stukken nog niet 

gereed zijn. Het is voorstel is om toch op 16 april bijeen te komen om dit punt inhoudelijk in de 

commissie aan de orde te stellen. 

Mevrouw Kropman, mevrouw Van Zetten en de heer Pen uiten hun ongenoegen over deze gang van 

zaken. De commissie discussieert kort over de voors en tegens van behandeling vanavond, volgende 

week of op een later tijdstip. 

Wethouder Divendal vraagt de commissie om het onderwerp uiterlijk in mei op de agenda te plaatsen. 

De voorzitter stelt vast dat er geen draagvlak is voor behandeling vanavond of volgende week. Er zal 

gezocht worden naar een nieuwe datum voor behandeling van dit onderwerp. De insprekers krijgen 

vanavond wel gelegenheid hun mening te geven. 

De commissie stemt hiermee in. 

 

2. Spreektijd voor belangstellenden 

 

De voorzitter meldt dat er zich bij dit punt een inspreker heeft gemeld.  

De heer E.W. van Wonderen spreekt in namens de Haarlemse volkstuin- en tuiniersverenigingen. 

Spreker meldt dat de van de gemeente verkregen gelden goed worden besteed. Aannemers zijn op de 

betrokken tuincomplexen bezig met het verbeteren of vernieuwen van paden, bruggetjes en 

beschoeiingen. De werkzaamheden verlopen volgens schema. 

 

3. Vaststellen agenda 

 

De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast. 
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4. Conceptverslagen van de commissie Samenleving 

 

Conceptverslag 19 maart 2009 

Mevrouw Van Zetten merkt op dat de opsomming van vragen van de leden veel aandacht heeft 

gekregen. Het had wat haar betreft compacter gemogen. 

De heer Azannay zegt dat hij het eens is met de toen ter vergadering door de heer Pen gemaakte 

opmerking dat een groot deel van de vragen een technisch en informatief karakter heeft. 

De heer Hagen zegt dat de notulist niet meer kan doen dan de inhoud van de vragen en opmerkingen 

weergeven. Dat is gebeurd. Het overleg in de commissie zou inderdaad moeten gaan over het 

uitdiscussiëren van politieke punten. Als er veel technische vragen zijn gesteld, dan is het aan de leden 

om zich dat aan te trekken. 

Mevrouw Lodeweegs vindt dat het hier gaat om een voortgangsnotitie, waarvan het volstrekt logisch 

is dat er veel vragen over rijzen. Die zijn overzichtelijk in het verslag weergegeven. 

De heer Vreugdenhil zegt dat het brainstormkarakter prima in de notulen tot uiting is gekomen. 

Wethouder Divendal merkt op dat het college de talrijke vragen waardeert en ze ziet als blijk van 

betrokkenheid van de commissie bij het onderwerp.  

 

Mevrouw Van Zetten vraagt om op blz. 1 de band na te luisteren en daaraan toe te voegen de 

opmerking van wethouder Divendal dat er bij wijze van spreken door Sancta Maria morgen kan 

worden begonnen met een VMBO. 

Mevrouw Van Zetten vraagt om op pagina 3 bij haar spreekbeurt toe te voegen dat het landelijke 

bedrag van 70 miljoen euro impulsgelden die door het Ministerie van OCW landelijk aan de scholen 

worden uitgekeerd om onderwijsacterstanden te bestrijden voor de helft is uitgegeven. Voor Haarlem 

zou het gaan om een bedrag van rond de 800.000 euro. Uit de jaarverslagen van het openbaar 

onderwijs blijkt dat de scholen het huidige budget van 40.000 euro voor bestrijding van 

onderwijsachterstanden al niet opmaken. De vraag is hoe dat dan wel gaat lukken met dat grote bedrag 

van 800.000 euro.Ook vraagt zij om op pagina 6 onder punt 7 bij haar spreekbeurt toe te voegen dat 

eerder subsidie is verstrekt voor aparte huiswerkbegeleiding Turks en Marokkaans en dat nu sprake is 

van een allochtoon mentorenteam. Dat soort maatregelen komt de integratie niet ten goede.  

De commissie stelt het verslag na die aanpassingen vast. 

 

Naar aanleiding van zijn spreekbeurt genoemd op pagina 3 vraagt de heer Trompetter of de 

wethouder al heeft kunnen checken of het signaal klopt dat op het vmbo steeds meer harddrugs 

worden gebruikt. 

Wethouder Divendal antwoordt dat hij hierover nog geen informatie heeft verkregen. 

 

Conceptverslag 26 maart 2009  

Mevrouw Van Zetten vraagt om toe te voegen aan haar spreekbeurt op pagina 4 dat scholen als beleid 

hebben om slecht presterende kinderen naar het vavo af te schuiven om zo hun resultaten op te 

krikken. Ook worden kinderen op het vavo aan hun lot overgelaten.  

De heer Trompetter vraagt om in zijn spreekbeurt op pagina 5 de zinsnede ‘na het re-integratietraject’ 

te vervangen door ‘tijdens het re-integratietraject’. 

De commissie stelt het verslag na die aanpassingen vast. 

 

5. Inventarisatie rondvraag en mededelingen voor leden en collegeleden 

 

De leden Van Zetten, Kropman en Pen melden zich voor de rondvraag. 

De voorzitter stelt vast dat een deel van de rondvraag een besloten karakter heeft. Hierover zal later 

vanavond een korte besloten bespreking plaatsvinden. 

 

Wethouder Divendal meldt dat hij op haar verzoek vanavond mevrouw Van der Molen vervangt, die 

verhinderd is. 

 

6. Vaststellen verordening ‘Materiële en financiële gelijkstelling gemeente Haarlem 2009’ 
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De heer Trompetter merkt naar aanleiding van pagina 10 (punt 3.2.6) op dat het vervangen van 

gevelbekleding door Trespa in aanmerking komt voor bekostiging. Hoe wordt echter omgegaan met 

panden die een monumentale uitstraling hebben? Wordt voor die gebouwen een eventueel duurdere 

oplossing ook vergoed? Op pagina 14 worden renovatie en onderhoud behandeld. Is dat onderscheid 

voldoende duidelijk? Zou het onderhoud niet bij de aanbesteding voor een aantal jaren kunnen worden 

afgekocht? Hebben architecten voldoende visie om scholen te ontwerpen die ook voor toekomstig 

gebruik geschikt zijn? 

De heer Hagen wijst erop dat volgens de verordening voorschotten verstrekt kunnen worden. Hij mist 

echter een regeling rond terugvordering. 

Mevrouw Van Zetten vindt dat de stukken een onhelder verhaal omvatten. 

De heer Van de Manakker vraagt om artikel 14 te verduidelijken waarin staat dat het college de 

subsidie ambtshalve vaststelt, ook als de aanvraag achterwege blijft. 

Mevrouw Lodeweegs vraagt naar de stand van zaken bij de vervangende nieuwbouw voor De Schelp, 

want bij die school is de situatie nijpend. 

De heer Azannay heeft gehoord dat een school gesitueerd aan de Duitslandlaan een hek wil plaatsen 

om het schoolplein, hetgeen op bezwaren zou stuiten van omwonenden. Heeft het college 

mogelijkheden om hier iets aan te doen? 

De heer Vreugdenhil vindt het een ingewikkeld stuk. Op pagina 14 staat vermeld dat de scholen 

kampen met een tekort op de exploitatiekosten voor het onderhoud. door het vervallen van de 

jaarlijkse vergoeding ‘Doordecentralisatie’ en door een rijksvergoeding die 25% lager is dan de 

genormeerde kosten, De gemeente stelt jaarlijks 800.000 euro beschikbaar om het tekort terug te 

dringen. Nu het gaat om een structureel tekort, moeten de gemeenten en het Rijk dit dan niet op een 

ander niveau oplossen? 

 

Wethouder Divendal gaat in op de opmerkingen en vragen. 

De gemeente Haarlem heeft in vergelijking met het model van de VNG aan de verordening een aantal 

zaken toegevoegd, vooral om nadruk te leggen op maatregelen die de exploitatiekosten van de scholen 

kunnen verlagen. Dat blijkt ook uit het bijgevoegde overzicht van de schoolgebouwen. De 

vervangende nieuwbouw bij De Schelp zal binnenkort starten.  

Trespa is een veel gebruikt materiaal voor gevelbekleding en de prijs daarvan vormt de norm voor 

bekostiging. Voor de bouw van scholen worden gerenommeerde architecten gekozen. Ook worden 

directeuren en docenten door klankbordgroepen bij het ontwerp actief betrokken. Inderdaad stelt het 

college de bekostiging ambtshalve vast, hetgeen een andere vorm van subsidiëring is dan via 

prestatieplannen. Terugvordering van voorschotten is mogelijk. Als een school het schoolplein 

omheint, dan is het logisch dat er voor de buurt een informatieavond wordt georganiseerd. Als het 

voornemen niet afwijkt van het bestemmingsplan dan kan de school zo een hek plaatsen. 

Het bij de aanbesteding afkopen van het onderhoud voor een langjarige periode gebeurt nog weinig. 

Ook dan kan echter discussie ontstaan of optredende mankementen horen bij het onderhoud of 

ontstaan zijn door normale veroudering. Het college wil zich wel op deze optie nader oriënteren. 

Er wordt landelijk veel aandacht besteed aan de achterblijvende rijksvergoeding. Ook stelt het college 

dit zelf aan de orde in zijn contacten met de politiek. 

 

Op voorstel van de voorzitter besluit de commissie de verordening als hamerstuk aan de raad aan te 

bieden.  

 

7. Wijziging verordening Stedelijke Adviesraad Multiculturele Stad (SAMS) 

 

Mevrouw Kropman en de heer Azannay gaan akkoord met de voorgestelde wijzigingen in de 

verordening. 

De heer Pen roept de leden op om als commissie samen met SAMS binnenkort een debat over 

integratie te starten. 

De heer Hagen wijst erop dat integratie als thema bij tal van onderwerpen aan bod komt. Het lijkt hem 

lastig om het zonder concreet beleidsprobleem aan de orde te stellen. 

Mevrouw Özogul gaat akkoord met de wijzigingen. Een debat over integratie en de multiculturele 

samenleving zou een goede zaak zijn. 



Verslag van de openbare vergadering van de Commissie Samenleving van 9 april 2009 4 

De heer Hagen zegt dat ook de VVD akkoord gaat met de voorgestelde wijzigingen. In het raadsstuk 

wordt onvoldoende ingegaan op de argumenten van SAMS om een vaste vergoeding te vragen voor 

hun werkzaamheden in plaats van een koppeling aan aanwezigheid bij openbare vergaderingen. 

Mevrouw Van Zetten vraagt of de verruiming van de zittingstermijn van vier naar zes jaar te maken 

heeft met problemen bij het vinden van nieuwe leden. 

 

Wethouder Divendal gaat in op de opmerkingen en vragen. 

Er is animo genoeg voor de adviesraad, maar een zittingstermijn van zes jaar geeft de leden wat meer 

tijd om hun opgedane ervaring in te zetten. Vier jaar lijkt daarvoor te kort.  

De vergoedingsregeling is conform de bestaande regels die gelden voor dit soort gremia. Een 

afwijking daarvan zou ondoenlijk zijn.  

De heer Hagen merkt op dat het Rijk drie regimes kent voor commissies afhankelijk van hun zwaarte. 

Wethouder Divendal vindt dat de betaling aan aanwezigheid gekoppeld dient te blijven. Een eventuele 

verandering zou in de commissie Bestuur aan de orde moeten komen. 

De heer Hagen zegt dat hij dit punt in een rondvraag in de commissie Bestuur aan de orde zal stellen. 

 

Op voorstel van de voorzitter besluit de commissie de verordening als hamerstuk aan de raad aan te 

bieden.  

 

9. Rondvraag 
 

Sportpark Nol Houtkamp  

Mevrouw Kropman merkt op dat gebruikers en omwonenden van het sportpark problemen hebben bij 

het parkeren en daardoor zou ook sprake zijn van een onveilige situatie voor fietsers. Ook plaatsen 

omwonenden vraagtekens bij de bereikbaarheid voor hulpdiensten. 

Wethouder Divendal antwoordt dat er voor fietsers geen onveilige verkeerssituatie is. Er heeft al een 

gesprek plaatsgevonden met de omwonenden en binnenkort volgt er een gesprek met de 

sportverenigingen, Er zal nog even worden aangezien hoe de situatie zich ontwikkelt en of eventueel 

aanvullende maatregelen nodig zijn. Er zal alles aan worden gedaan om de buurt voor hulpdiensten 

goed toegankelijk te houden. Daarover zullen goede afspraken met betrokkenen en de diensten worden 

gemaakt.  

 

Banen tennisvereniging Pim Mullier 

De heer Pen weet uit eigen ervaring dat de kwaliteit van sommige tennisbanen van de vereniging Pim 

Mullier te wensen overlaat. Wat kan de gemeente hieraan doen? 

Wethouder Divendal antwoordt dat het gaat om banen die twee jaar geleden zijn opgeleverd. Er is 

discussie over de toplaag, die voor het klimaat in de westkant van Nederland minder geschikt zou zijn. 

Er is nog discussie over de vraag of het hier gaat om garantie of dat de banen bij het eerstvolgende 

onderhoud moeten worden aangepast. Van de veertien banen moeten er nog zes worden gerenoveerd.  

Het probleem heeft de aandacht. 

 

Financiële situatie Koninklijke HFC 

De heer Pen vraagt naar de stand van zaken bij HFC. 

Wethouder Divendal antwoordt dat de informatie alleen in een besloten vergadering kan worden 

gegeven. 

De commissie besluit dit punt in een besloten overleg deze avond te behandelen.  

 

Huisvesting taalklas 

Mevrouw Van Zetten signaleert een probleem met de huisvesting van de taalklas. Het gaat om 

ongeveer 70 kinderen tot 12 jaar die Nederlandse les krijgen. De taalklas is nu gehuisvest in de Daaf 

Gelukschool, maar zou daaruit moeten. De mensen van de taalklas hebben een grote voorkeur voor de 

Lieven de Keyschool, waar de klas ook oorspronkelijk was gehuisvest. 

Wethouder Divendal antwoordt dat scholen soms imagoschade vrezen en daarom niet altijd staan te 

springen om de taalklas te huisvesten. Zij zijn daarop door de wethouder aangesproken. Er wordt 

gekeken naar basisschool De Viersprong en andere opties. Het is geen wijkgebonden klas, dus er kan 
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over geheel Haarlem worden gezocht. De taalklas moet zelf zoeken, maar zal daarbij door de 

gemeente worden ondersteund. 

 

Aanpak jeugdwerkloosheid 

De heer Pen wijst erop dat er vanuit Den Haag signalen komen dat het merendeel van de gemeente 

nog geen plan heeft geformuleerd voor de aanpak van de jeugdwerkloosheid. Ook zal er sprake zijn 

van nieuwe regelgeving op dit gebied. Hoe gaat Haarlem hiermee om? 

Wethouder Divendal antwoordt dat de gemeente via het Jongerenloket een duidelijk aanspreekpunt 

heeft voor deze groep.  

 

Bijstandscliënten en Paswerk 

De heer Pen vraagt of bijstandscliënten voorrang krijgen als het gaat om werkplekken in de sociale 

werkvoorziening. 

Wethouder Divendal antwoordt dat hierover afspraken zijn gemaakt met Paswerk. De gemeente spant 

zich in om zoveel mogelijk werk bij Paswerk onder te brengen. 

 

De voorzitter schorst de openbare vergadering van 21.15 uur tot 21.30 uur voor een besloten 

vergadering van de commissie. 

 

8. Voorstel ontwikkelingen Badmintonpad 

(Bespreking met deelname van de leden van de commissie Ontwikkeling). 

 

De voorzitter verwelkomt de leden van de commissie Ontwikkeling en een groot aantal 

belangstellenden op de publieke tribune. Doordat de stukken nog niet compleet waren, zal het 

onderwerp vanavond niet inhoudelijk worden behandeld. Er zal nog worden gezocht naar een datum 

voor de inhoudelijke behandeling. Die datum zal ook in de pers worden gepubliceerd.  

Wel kunnen de insprekers vanavond hun zienswijze geven. 

 

De heer A.P. van Zon, directeur van het Sterrencollege, benadrukt de opbrengsten van de bouw van 

een nieuwe vmbo-school in het project Badmintonpad. Het Sterrencollege is nu verdeeld over diverse 

locaties en daaraan komt dan een einde. Haarlem krijgt nu de kans om te laten zien dat het haar ernst is 

om de imago van het vmbo te verbeteren. Daarbij hoort een gebouw dat aan de eisen van deze tijd 

voldoet. In het plan is ook afgesproken om drie gymzalen voor het Sterrencollege op te nemen in het 

sportcluster. Deze zijn losgekoppeld zodat ze onafhankelijk van de overige functies kunnen worden 

uitgevoerd, maar het is uitermate belangrijk dat ze gereed zijn als ook de school klaar is. Desgevraagd 

voegt hij toe dat de school wat verder is in het ontwerpproces, maar hij hoopt dat de raad mede zal 

bewaken dat de ontwikkeling van de school en het sportcluster in de tijd niet uiteen gaat lopen. Er zijn 

geen grote zorgen over de verkeersveiligheid van leerlingen. Er komen drie ingangen zodat de 

leerlingen - die meestal op de fiets uit de wijken komen - de school goed kunnen bereiken.  

 

De heer K. Nibbering, bijgestaan door de heer H. Verbruggen, spreekt in namens het actiecomité 

Badmintonpad/Verspronckweg. Het comité vertegenwoordigt 120 omwonenden en is al zeven jaar in 

gesprek met de gemeente over de invulling van het gebied rond het Badmintonpad. Ondanks alle 

inspanningen is er weinig bereikt en voelt het actiecomité zich niet serieus genomen. De bezwaren 

richten zich vooral op de waterhuishouding, de verkeersafwikkeling, de fijnstofproblematiek en de 

woontoren van 45 m hoog. Vooral de woontoren is abrupt in het plan opgenomen. Het plan heeft zich 

van een klein plan ontwikkeld tot een groot gedrocht. De opdeling van het project in twee delen, 

namelijk de school enerzijds en de woningen en sportcluster anderzijds, is een vorm van salamitactiek.  

Het comité zal zich tot de bestuursrechter wenden, nu de gemeente geen rekening houdt met de 

bezwaren. 

 

De heer Vrugt vraagt of het comité bij de bestuursrechter ook de waterhuishouding als bezwaar zal 

inbrengen. De wethouder zijn hierover vragen gesteld, waarop nog geen bevredigend antwoord is 

gekomen. 
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De heer Nibbering bevestigt dat het comité de waterhuishouding als bezwaar zal inbrengen bij de 

rechter. Er is een brief van het hoogheemraadschap waaruit blijkt dat dit een serieus punt is. 

De heer Hagen vraagt welke hoogte het comité wel aanvaardbaar zou vinden voor de woontoren. Is 

het comité bereid mee te denken over woningbouw, want dat is van essentieel algemeen belang voor 

woningzoekenden in Haarlem. 

De heer Nibbering antwoordt dat het oorspronkelijk ging over een kleinschalige school van 500 tot 

600 leerlingen, Nu worden dat er 950. Qua hoogte van de woontoren lijkt 12,5 m aanvaardbaar. Voor 

de woningbouw kunnen 230 appartementen gebouwd worden in het oude gebouw van het 

Sterrencollege. 

De heer Elbers wijst erop dat voor scholenbouw een financiële dekking nodig is. Hoever wil het 

comité meedenken in planningsvarianten om de school mogelijk te maken? 

De heer Nibbering antwoordt dat het comité alternatieven aan de gemeenten heeft voorgesteld. Het 

bouwen van de woontoren wordt puur door financiële motieven ingegeven en het gebouw zal geen 

verrijking van de wijk betekenen. De heer Verbruggen voegt toe dat er sprake had moeten zijn van 

een procedure conform artikel 19 lid 1 Wro en niet volgens artikel 19 lid 2 Wro. 

De heer Reeskamp vraagt of er contacten zijn met de bewoners van de Kleverparkweg in 

Bloemendaal, die ook omwonenden zijn voor dit project. Kan het comité aan de raad inzage geven in 

de belangrijkste schriftelijke stukken die het heeft ingebracht? 

De heer Verbruggen antwoordt dat ook de omwonenden in Bloemendaal veel weerstand hebben 

tegen de woontoren. Er zal vanavond in een gemeentelijke commissie in Bloemendaal over worden 

gesproken. Het comité zal een samenvatting maken van haar stukken en die aan de raad doen 

toekomen. 

De heer Pen vraagt hoe het comité denkt over de verkeersveiligheid. 

De heer Nibbering antwoordt dat deskundigen, waaronder ook de Fietsersbond, waarschuwen voor 

levensgevaarlijke situaties. De heer Verbruggen wijst vooral op de risico’s verbonden aan de plek bij 

een rotonde waar fietsers tegen de rijrichting van het overige verkeer in moeten rijden. Er is een 

alternatief aangedragen, maar daar heeft de gemeente niet op gereageerd. 

Mevrouw Kropman wijst erop dat de woontoren verschoven is, na opmerkingen vanuit een 

klankbordgroep. Dan is er toch wel sprake van serieuze invloed van betrokkenen? 

De heer Nibbering antwoordt dat een uitspraak over een andere plek voor de woontoren, nog niet 

inhoudt dat men überhaupt akkoord gaat met de bouw ervan. De heer Verbruggen vult aan dat het 

comité pas op 11 maart uit de krant heeft vernomen dat er een woontoren zou komen. Het ging tot dan 

steeds over laagbouw en vooral over conciërgewoningen. 

 

De heer R. Ridder, de trainer van de badmintonners van Duinwijck en voorzitter van de Nederlandse 

badmintonbond, wijst op het belang van badminton en de badmintonhal voor Haarlem. De hal staat er 

al sinds 1960 en er komen wekelijks 900 tot 1000 bezoekers van 6 tot 85 jaar. Er wordt zelfs 

zaalruimte bijgehuurd in omliggende plaatsen. De club is recentelijk kampioen geworden. De huidige 

hal is gedateerd en het plan voorziet in een mooie badmintonhal in het sportcluster. Het zou jammer 

zijn als het plan vertraging oploopt, want een nieuwe accommodatie is hard nodig. Het biedt een 

uitgelezen kans om Haarlem als stad met topsport, vooral op het gebied van judo, honkbal en 

badminton, te promoten.  

 

(De leden van de commissie Ontwikkeling verlaten de bijeenkomst). 

 

10. Agenda komende commissievergadering(en) 
 

Na enige discussie besluit de commissie om de volgende punten voor komende vergaderingen te 

agenderen: 

- - Beleidsregels terug- en invordering en verhaal Wet werk en bijstand; 

- - Verzamelbesluit vaststelling subsidie 2007; 

- Invoering Wet verbetering arbeidsmarktpositie alleenstaande ouders per 1 januari 2009 als 

achtergrondinformatie voor de discussie over het re-integratiebeleid 

 

11. Sluiting 
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De voorzitter sluit de vergadering om 22.35 uur. 


